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P R O T O K O L L  F Ö R T  V I D  S A M M A N T R Ä D E  

M E D  N O R R M A L M S  H A N D I K A P P R Å D   
 

 

Tid: måndag den 13 december 2010 kl.15.00 -16.30  

Plats: Norrmalms stadsdelsförvaltning, Tulegatan 13,  

sammanträdeslokal Tule. 

  

Justeras 2010………… 

 

 

Louise Lindström 

 

Justeras 2010………… 

 

 

Eva Serneblad    

  

 

Närvarande: 

 

Norrmalms handikappråd 

Louise Lindström, ordförande  DHR 

Teresa Melin   Astma & Allergiföreningen 

Eva Serneblad   R    

Jan Delvert   RTP 

Monicka Zachari   SRF 

Ulla Elfving Ekström  IFS 
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Mikael Josephson  sekreterare 

 

Förhindrade att närvara 

Malin Tjernell Prioset  RBU 
 

Tjänstemän 

Siw Lideståhl avdelningschef 

 

 

1. Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes och ordförande hälsade alla välkomna.  

 

2. Val av protokolljusterare  

Eva Serneblad valdes att jämte ordförande justera protokollet. 

 

3. Mötets tillgänglighet 

Lokalen brister i tillgänglighet för rullstolsburna. Trappornas visuella 

tillgänglighet är begränsad. Alla underlag har inte presenterats på 

tillgängliga media. Vissa handlingar har inte varit möjliga att förstora till 

16 punkter. I de fall pdf används är det viktigt att man ger möjlighet till 

kopiering av texten så att den går att föra över till Word (för att förstoras 

där). Arbetsbelysningen i mötesrummet är dålig. En extralampa kan lösa 

detta problem.  

 

4. Föregående protokoll 

Protokollet lades till handlingarna. Nämndes att mötesdatum i protokollet 

ska ändras från 22 september till 22 november 2010. 

 

5. Rapport inför stadsdelsnämndens sammanträde den 16 december 

Avdelningschef Siw Lideståhl föredrog.  

 

Rådet önskar till stadsdelsnämnden framföra följande synpunkter: 

3. Upprustning av minigolfbana Vasaparken. 
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Rådet påpekar att ordet tillgänglighet saknas i underlaget. Belysningen 

både på golfbanan och i parken i övrigt bör beaktas.  

 

4. Kvalitetsredovisning, Norrmalms förskolor. 

Ordet fysisk miljö nämns, men även här bör tillgänglighetsaspekterna 

beaktas så att man tar hänsyn till barn med funktionsnedsättningar. 

 

5. Hundlekplatsen vid Solvändan. 

Ledarhundsförare ska kunna ta sig på ett säkert sätt till rastplatsen. 

Grinden ska vara utmärkt och belyst. Visuellt och taktilt ledstråk ska föra 

från gatan till ingången.  

 

8. Detaljplan Brunkhalsen 9 

Ärenden skrivs ibland i ej tillgängliga media. Stadens handläggare bör 

tänka på att pdf-filer ska sparas på ett sådant sätt att de är möjliga att 

kopiera (för att kunna förstoras i exempelvis Word). Rådet påpekar att 

stadsbyggnadskontorets handikappråds synpunkter är viktiga att inhämta, 

när det gäller denna typ av frågor.  

 

9. Upprustningen av amfiteatern på Hägerstensåsen.  

Viktigt att tänka på tillgänglighetsaspekterna vid upprustningen av denna 

park. Rådet önskar att synpunkterna från det lokala handikapprådet i 

Hägersten-Liljeholmen beaktas.  

 

10. Ansökan om utökat alkoholtillstånd för restaurang. 

Rådet anser generellt att enkelt avhjälpta hinder bör vara åtgärdade för att 

tillstånd ska kunna ges.  

 

Rådet vill ge sitt stöd till inkomna handlingar nr 14, PRO. 

 

6. VP  2011.  

Avdelningschef Siw Lideståhl föredrar.  

Från den 1 januari är pengen för socialpsykiatri (boenden, boendestöd och 

sysselsättning) fastställd.  
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Aktiviteter vilka planeras att tillskapas 2011: 

 Checklista upprättas för att säkra lokalers och mötens tillgänglighet 

 Förvaltningen påbörjar med att åtgärda enkelt avhjälpta hinder på 

Tulegatan 13 

 Förvaltningen inbjuder politiker och medarbetare till en halvdag om 

tillgänglighet i samverkan med handikapprådet.  

 

Tillgänglighetsstrategi – en del av VP 2011, bifogas i form av ej 

färdigställd text (arbetsmaterial).  Rådet beslutar om ett extra arbetsmöte 

den 20 december, för att kunna lämna synpunkter. Jan ta med sin privata 

dator till arbetsmötet. 

 

7.  Rådets sammanträden våren 2011 

Rådet beslöt att ha sex sammanträden under våren; den 17/1, 14/2, 14/3, 

18/4, 16/5 och 20/6 med mötestid kl. 15.00-16.30 (samt förmöte kl. 14.00-

15.00). 

 

8. Rådets budget 2011 

Siw Lideståhl redogör för denna.  

 

Rådets budget blir 40 tkr för 2011. Dessutom avsätts 10 tkr för att bekosta 

en föreläsare vid en tillgänglighetsföreläsning.  

 

Rådet önskar sammanträda med förvaltningens kommunikatör samt 

lokalansvarig. Tillgänglighetspromenader förslår Monicka. Tillsammans 

med rådet – för tjänstemän. 

 

9. Remiss till nämnden om långsiktig plan för stadens 

idrottsverksamhet 

Remissen har att besvaras i februarinämnden. Stadsdelsförvaltningen 

önskar synpunkter från rådet.  

 

Idrotts och fritidsförvaltningens handikappråd är mycket kompetent på 

detta område och rådet hänvisar till deras synpunkter. Skolorna har idag 
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begränsat med gymnastik, det är därför viktigt att på alla sätt uppmuntra 

till fysiska aktiviteter. Stockholms innerstad är dock dåligt försörjt vad 

gäller möjligheterna till fysiska aktiviteter.  

 

Detta dokument har inte presenterats på för alla rådets medlemmar 

tillgängliga media.  

 

10. Bevakningslistan 

B1 – kopia på brevet från lokalintendenten till fastighetsägaren till rådet.  

B10 – rådet godkänner texten. 

 

11. Anmälan av inkomna handlingar  

- 

 

12.  Övriga frågor 

Louise redovisar diverse artiklar ur pressen, bl.a. Båtturer till skärgården 

hotas.  

Monicka väcker frågan om ett Norrmalmspris i tillgänglighet. Hur utforma 

detta? Siw rekommenderar att ta det som medborgarförslag.  

 

Ulla tackade för tiden i handikapprådet. Ordförande konstaterar att Ullas 

sakkunskap och expertis kommer saknas och tackade Ulla för många års 

arbete i rådet. Louise tackade även ledamöterna för årets arbetsinsats och 

önskade god jul.    

 

13. Mötets avslutande – nästa sammanträde måndag den 17 januari. 

 

 

Vid protokollet 

 

 

Mikael Josephson 

sekreterare i rådet 


